
Bestyrelsesmøde den 21. august 2019  

Fremmødt: Freja, Kasper, Morten, Elsebeth, Nicolai, Henriette. 

1) Mails fra beboere: 

Ingen 

2) Arbejdspunkter: 

Der mangler/er forsvundet en affaldsspand til bio-affald (ved nummer 179). Bestyrelsen ringer til 
kommunen ang. en løsning på problemet. 

Affalds-infoseddel ang. sortering af affald er på vej ud i postkasserne. 

Inspektion af tagpap (evt. i forbindelse med ny garanti). Bestyrelsen arbejder stadig på sagen og vil 
indhente en vurdering.  

Bestyrelsen kontakter græsslåningsfirmaet for at få afbrændt ukrudt på alle fællesarealer. 

Information om sommerfesten fredag den 23. august er på vej. 

Nuværende punkter i forbindelse med havedag: Maling af legehus/haveborde (maling, pensler ol. er 
indkøbt), nye buske og blomsterløg til rondeller, beskæring af træer, nye planker til affaldsstationer, 
kalk til græsarealerne. En detaljeret plan for havedagen lægges i forbindelse med bestyrelsesmødet 
den 11. september. 

3) Nyt fra kasseren: 

Den sidste kontingentindbetaling mangler desværre stadig. Bestyrelsen har rykke for betaling fire 
gange og vil nu undersøge mulighederne for at inddrive beløbet via inkasso. 

Arbejdsgangen i forbindelse med manglende indbetalinger bør drøftes på næste generalforsamling. 

4) Diverse: 

Bestyrelsen har solgt den gamle græsslåmaskine for 1.000 kroner. 

Dato for den næste bestyrelsesmiddag: lørdag den 29. februar 2020. 

5) Næste mødedato: 

Onsdag den 11. september klokken 19 på græsset mellem A og B. 

 

 

 


